
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 467
Vil ministeren gøre noget i forhold til pensionsselskaber, som gennem høje
gebyrer besværliggør det for deres kunder at få den økonomiske gevinst ved
omlægning fra kapitalpension til aldersopsparing?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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